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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S       V E R B A L 

Încheiat, astăzi 28 iunie 2023, în şedinţa  extraordinară 

a Consiliului  Local  al municipiului Paşcani 

 

 Ora  09,17  

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară la data 28 iunie 2023, ora 09,00, prin 

Dispoziția Primarului nr. 1035/22.06.2023. Ordinea de zi a fost suplimentată conform 

Dispozițiilor Primarului nr. 1046/26.06.2023 și nr. 1059/27.06.2023. Consilierii au fost anunțați 

telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09,17 și se desfășoară în sala de ședințe a Municipiului 

Pașcani și prin intermediul aplicației electronice ZOOM. 

Participă on-line la lucrările ședinței ordinare din 28.06.2023 următorii consilieri locali: 

Agafiței Bogdan-Gabriel și Spiridon Mihaela-Iulia. 

Sedința ordinară din 28 iunie 2023 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, deschide lucrările ședinței 

ordinare din 28 iunie 2023, constatând că este legal constituită, din 19 consilieri în funcție, fiind 

prezenți 18.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: Marius-Nicolae 

Pintilie-primarul Municipiului Pașcani, Cristian Rățoi – viceprimarul Municipiului Pașcani, 

doamna Irina Jitaru, secretarul general al Municipiului Pașcani, dl. Claudiu-Mihai Bodoașcă - 

administrator public, funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, reprezentanți 

ai SC Apavital SA Iași - domnul Vlasie Gheorghe, domnul Savastru Ciprian și reprezentatul 

ARSACIS - domnul Jelea Iulian, președinte executiv,  presa locală.  

Înainte de a da cuvântul doamnei președinte de ședință, doamna Irina Jitaru, secretar 

general al municipiului, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului 

local: 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 30.05.2023: 

Pentru:17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, nu participă la vot deoarece nu era în 

funcție la data de 30.05.2023. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   
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10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD - - - 

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 22.06.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

Domnul Ursu Dumitru - Leonard, consilier local, nu participă la vot deoarece nu era în 

funcție la data de 30.05.2023. 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU   - 

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD - - - 

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 26.06.2023: 

Pentru:16 

Împotrivă: 1(1 abținere) 

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    - 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   
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7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

 Doamna Irina Jitaru, secretar general al municipiului, dă cuvântul doamnei președinte 

de ședință, consilier local Constantinescu Petronica. 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă citire Dispoziției 

Primarului nr. 1035 din 22.06.2023, privind convocarea Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

în ședința ordinară în data de 28.06.2023, ora 09,00, cu proiectul ordinii de zi anexa nr. 1 la 

dispoziție, modificată și completată prin Dispozițiile Primarului nr. 1046/26.06.2023 și nr. 

1059/27.06.2023. Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii. Înainte de a 

supune la vot ordinea de zi, acordă cuvântul domnului Pintilie Marius Nicolae, Primarul 

Municipiului Pașcani. 

 Domnul Pintilie Marius Nicoale, primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să retragă de pe ordinea de zi punctul cu nr. 2 și propune ca punctul nr. 3 de pe ordinea de zi 

să fie discutat ultimul pentru a putea ajunge la ședință și reprezentanții ARSACIS și Apavital 

SA. Precizează că dorește retragerea punctului 2 de pe ordinea de zi întrucât s-a semnalat un 

viciu de procedură, nefiind împlinite cele 30 de zile cât trebuia să stea proiectul în dezbatere 

publică. Precizează că nu este o problemă de conținut, ci una de procedură și că proiectul va fi 

pe masa consiliului local la următoarea ședință ordinară. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că are rugămintea la domnul 

Primar să vină și cu acele amendamente sau modificări pe care le clama când era în Consiliul 

Local.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, spune domnului Olariu 

că ordinea de zi este cu proiecte și dacă are de făcut amendamente la proiecte sau de făcut 

propuneri care să îmbunătățească varianta propusă de inițiator, de dumnealui sau oricine ar fi, 

îl roagă să o facă, dar dacă dorește să folosească Consiliul Local și faptul că se filmează aici 

pentru vendete politice, este opțiunea domnului Olariu și poate face cum dorește pentru că este 

consilier local.  

 Se vorbește concomitent. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că va supune 

la vot ordinea de zi cu modificările propuse de către domnul Primar. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   
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 Domnul consilier local, Olariu Costel Sorin, precizează că nu participă la votul ordinii de 

zii. 

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN - - - 

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 

1. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea contului anual de execuție a 
bugetului de venituri și cheltuieli al Municipiului Pașcani pe anul 2022 

Inițiator - Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că a prezentat obiecțiile în ședința 

precedentă. Precizează că pe partea de venituri se observă că sumele și cotele din impozitul 

pe venit s-au diminuat de la 30 de milioane încasări, cât au fost prognozate, s-au încasat doar 

27 de milioane de lei. Precizează că aceasta este ca efect și al creșterii taxelor și impozitelor 

locale pe mediul de afaceri, banii aceștia venind doar din mediul de afaceri. Precizează că de 

câte ori a intervenit pe taxe și impozite a susținut că principiul este de a nu crește povara pe 

proprietate, ci de a genera prin cotele și prin impozitele care se pun pe proprietate, de a genera 

pe cât posibil, locuri de muncă astfel încât, indirect, să se întoarcă în bugetul consiliului local 

din impozitul pe venit. Referitor la cheltuieli, precizează că față de 2020 s-a ajuns la bunuri și 
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servicii la 165%, în 2020 s-au cheltuit 38 de milioane de lei, iar în 2022 s-au cheltuit 63 de 

milioane de lei, deci o creștere de 65%, în condițiile când investițiile sunt din venituri proprii la 

25% și pe fonduri europene 65% din ce a fost prevăzut în buget pentru realizare. Precizează 

că în continuare, ca și o concluzie, se cheltuie nejustificat foarte mulți bani pe funcționare, în 

detrimentul investițiilor. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că din 

punctul dumnealui de vedere, la proiectul cu execuția bugetară este că, așa cum se vede din 

execuția bugetară, nu se cheltuie decât ceea ce trebuie, sunt în continuare cu 15-16 milioane 

cu care vin de anul trecut în buget pe anul acesta, aceasta însemnând că nu au făcut o risipă 

de bani. Precizează că așa cum pot vedea și pășcănenii, au șantiere deschise în oraș, 

majoritatea proiectelor europene astăzi sunt în implementare. Precizează că se bucură că dacă 

nu au reușit anul trecut să dea drumul la proiectul cu Ambulatoriu de la Spital, au dat drumul 

anul acesta, chiar dacă este foarte târziu, vor cu tot dinadinsul ca să pornească acest proiect 

pentru că este important pentru comunitate. Precizează că nivelul de taxe locale la Pașcani 

este un nivel mediu spre minim, toate taxele care sunt pe persoane juridice, așa cum au fost 

votate în Consiliul Local, sunt reduse, iar pentru instituțiile comerciale, pentru cei care au altfel 

de proprietăți, în afară de imobile rezidențiale, pentru imobile rezidențiale taxarea este undeva 

într-un mediu, într-o normalitate, cum se găsește și la alte municipii de talia Pașcaniului. 

Precizează că pe taxa de nerezidențiale, cu siguranță au un plus la încasări pe anul acesta, 

deci se va vedea că lumea plătește voluntar și nu sunt probleme financiare. Precizează că dacă 

au fost încasări mai mici pe cotele defalcate, aduce aminte că în 2022 au avut și o pandemie și 

un război care este și acum în desfășurare și este clar că a fost o contracție mediului economic 

în toată România, în care probabil s-a regăsit și la nivel de Municipiul Pașcani, dar nu reprezintă 

un pericol pentru echilibrul bugetului Municipiului Pașcani. Precizează că din punctul dumnealui 

de vedere lucrurile sunt bune, sunt în echilibru, se vede că sunt preocupați de echilibrul bugetar 

și de cheltuirea la minim a ceea ce înseamnă nevoile Pașcaniului.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că este obligat să dea replică 

pentru că dumnealui constată că dacă s-au mărit taxele și impozitele locale, cetățenii cu plăcere 

plătesc taxele și impozitele. Precizează că aceasta este concluzia la care a ajuns domnul 

Primar. 

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu cu 

plăcere, ci voluntar. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că domnul Primar atrăgea atenția 

în Consiliul Local că se face campanie electorală, dar dumnealui chiar este în campanie 

electorală. Spune domnului Primar să se documenteze și să demonstreze cetățenilor că au 

venit cu un proiect nou pe care să îl implementeze, să nu tot vină și să spună de proiectele pe 

care le-au lăsat cu finanțare în anul 2020. Spune domnului Primar că nu are un proiect în acest 

moment, după 3 ani de administrație Pintilie, pe care să îl aibă în implementare, care să fie cu 

viziunea dumnealui.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, spune domnului 

Pantazi că stârnește un subiect care nu îl avantajează.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu trebuie să îl avantajeze pe 

dumnealui, ci că a prezentat o realitate. 

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că va 

suspenda ședința. 
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Ședința a fost suspendată în intervalul 09:35 - 09:47. 

Se reia ședința. 

Doamna Constantinesu Petronica, președinte de ședință, la reluarea ședinței, acordă 

cuvântul doamnei Nedelcu Gabriela. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că face apel la calm și la 

civilizație, să discute civilizat, nu unul peste celălalt și roagă președintele de ședință să își 

exercite atribuțiile așa cum scrie în Codul administrativ, pentru că în situația aceasta conflictuală 

pe care dumneaei nu a mai trăit-o niciodată în cadrul ședințelor consiliului local, doamna 

președinte a avut rol declanșator prin atitudine.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că dumneaei nu va vota acest 

proiect pentru că, așa cum a exprimat și domnul Pantazi, nu se dovedește o cheltuire eficientă 

a banului public, s-au dus foarte mulți bani pe bunuri și servicii, lucrurile nu se văd în orașul 

Pașcani în ceea ce privește investițiile. Precizează că știe că dă bine să se pozeze că au 

iluminat decent la intrarea în oraș, în contextul în care când domnul Primar era consilier local, 

s-a opus vehement, jignind consultantul, atât dumnealui cât și colegii dumnealui și acum este 

mândru de acest proiect. Spune domnului Pintilie că a fost împotriva acestui proiect. 

Precizează, în ceea ce privește Ambulatoriu, că iar domnul Primar se pozează și este mândru 

astăzi, dar este un proiect lăsat în implementare de către adminitrația Pantazi și i-au trebuit 3 

ani de zile pentru a ajunge în această fază. Precizează că sunt la jumătatea anului și toate 

proiectele europene lăsate, nu în dulap, cum a spus domnul Pintilie, sau niște hârtii, toate 

proiectele europene lăsate de administrația Pantazi sunt într-un stadiu foarte avansat de 

întârziere. Precizează că domnul Ciprian Pintilie a solicitat rapoartele de progres și le-a solicitat 

și dumneaei de nenumărate ori și nu i s-au pus la dispoziție, pentru că ele pun în evidență faptul 

că nu s-au implicat suficient și nu și-au asumat managementul acestor proiecte astfel încât ele 

să fie finalizate conform contractului. Precizează că la finalul anului, în momentul în care nu vor 

închide aceste proiecte și este foarte greu pentru că fizic nu îi mai ajută timpul să finalizeze 

proiectele lăsate de administrația Pantazi, toate cheltuielile aferente finalizării proiectelor de 

investiții vor reveni bugetului local. Precizează că povara va fi mare. Precizează că proiectul de 

la Cimitir era prioritatea zero și pe dumnealor poate i-a durut că domnul Olariu a pus 

înregistrarea în care domnul Primar a afirmat ceea ce a afirmat vis a vis despre cimitir. 

Precizează că au găsit un proiect lăsat de administrația Pantazi și au trecut 3 ani de zile și nu 

s-a mișcat o piatră acolo și au motivat în diverse rânduri că nu au autorizație de la Ministerul 

Educație pentru a demola niște clădiri pentru a face calea de acces, dar dumneaei a repetat și 

repetă încă o dată că domnul Pintilie este primar și trebuia să meargă în audiență la ministrul 

de acolo și să îi explice situația, că în Pașcani oamenii nu au cimitir și să ceară autorizația. Cu 

privire la proiectul din Piața Vale, precizează că este un alt proiect pe care l-au blocat și că, în 

acest moment, pășcănenii trebuiau să aibă o piață modernă, pentru că au avut subiectul lăsat 

cu licitație și cu toate procedurile derulate. Precizează că au aprobat cu toții, toți consilierii, acele 

împrumuturi tocmai pentru a nu pune o povară pe bugetul local și să facă alte investiții pe care 

nu le-au făcut, au aprobat acele împrumuturi pentru a face Piața și Cimitirul. Precizează că sunt 

2 ani și ceva de când au banii în cont, plătesc rate și dobânzi și aceste proiecte nu s-au realizat. 

Precizează că de aceea consideră că acest proiect nu trebuie votat pentru că nu dovedește 

eficiența actualei administrații. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă ar fi 

fost conflictuală poate că l-ar fi oprit pe domnul Pantazi care a avut o critică la toată activitatea 
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primarului, însă pentru că a fost o intervenție civilizată și punctuală, nu a îndrăznit să îl întrerupă, 

însă niciodată nu îi va lăsa pe cei doi colegi ai dumnealor să urle în ședința consiliului local. 

Acordă cuvântul domnului consilier Ursu Dumitru Leonard. 

Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că solicită domnului Primar 

să prezinte ultimul proces verbal și decizia Curții de Conturi pentru felul în care au fost cheltuiți 

banii și care este punctul lor de vedere. Precizează că până în acest moment nu îl au. 

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că cei de la Curtea de Conturi a 

venit în 2021 și a făcut un audit până la 2020. Întreabă dacă de atunci au mai venit în control.  

Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că nu au mai venit în control 

din 2021 și că fiecare decizie a Curții de Conturi a fost comunicată către consilierii locali, deci 

nu pot spune că nu știu ce s-a consemnat la momentul respectiv.  

Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Muncipiului Pașcani, precizează că nu este 

nici o problemă și că le pot pune la dispoziție. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că neavând nici o comunicare nu putea 

ști dacă a fost sau dacă nu a fost Curtea. Precizează că dumnealui nu știa dacă au mai venit 

sau nu au mai venit. 

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că domnul Primar a spus că 

domnia sa încearcă în permanență să reducă cheltuielile generale și vrea să întrebe cu cât au 

scăzut cheltuielile în anul 2023, raportat la anul 2020. 

Domnul Pintilie Marius Nicoale, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că nu poate 

oferi acum cifre exacte cu cât s-a redus, ținând cont de faptul că și prețurile nu mai sunt 

aceleași, dar la modul general a spus că sunt atenți la fiecare bănuț. 

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că s-a vorbit foarte mult 

despre Cimitir și dorește să sublinieze faptul că acest proiect a fost început de domnul Pantazi 

și viceprimarul din 2012 a fost șef de proiect la vremea respectivă. Precizează că dumnealui 

știa de 2012, dar de fapt era din 2000, deci din 2012 până în 2020, în 8 ani de zile nu s-a putut 

face nici măcar dosarul complet și acum vin și spun că în 2 ani de zile trebuia ca și jumătate din 

pășcăneni să aibă locurile alocate. Precizează că sunt la proiectul cu bugetul unde efectul de 

imagine este foarte elocvent din punct de vedere electoral, pentru că dacă ar fi vrut și ar fi avut 

cu adevărat în vedere grija față de buget, poate ar fi explicat de ce în perioada 2012 - 2020 

fondurile de la Mediu nu au intrat la buget, pentru că aceia erau niște bani cu care s-ar fi putut 

face o serie de investiții, care poate ar fi depășit procentul de 1%, cât a fost lăsat în 2020.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că nu a înțeles intervenția 

domnului Grigoriu. Referitor la Cimitir, precizează că acolo a fost un litigiu care a durat 3-4 ani 

de zile, cu vecinul și în momentul în care au încercat să scoată autorizația de mediu s-au oprit 

pentru că a fost sesizare din partea vecinului, după care s-au clarificat lucrurile și ulterior au 

demarat procedurile de pregătit proiectul și banii și au pregătit documentația pentru a continua 

Cimitirul. Spune domnului Grigoriu să păstreze ironiile pentru familia dumnealui. 

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că nu este o ironie, este o 

constatare. Referitor la faptul că din 2012 până în 2020 bugetul a fost prejudiciat de fondurile 

de la Mediu, îl întreabă pe domnul Pantazi dacă poate spune ceva.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, spune domnului Grigoriu că știe că este nou 

în Consiliul Local și nu are experiență, dar crede că înainte de a arunca niște vorbe, ar trebui 

să se documenteze.  

Se vorbește concomitent. 
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Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că mai are o întrebare către 

doamna director economic. Precizează că domnul Pantazi afirma că s-au atras fondurile 

europene în proporție de 65% și întreabă dacă, comparativ cu 2012 - 2020, doamna director 

economic poate spune ce procente s-au atras în acea perioadă.  

Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că în perioada aceea se 

finaliza complexul de proiecte PIDU și nu știe între ce ar putea face comparație pentru că este 

lipsit de sens să facă o astfel de comparație. Precizează că 65%, cât s-a atras din fonduri 

europene la acest moment înseamnă proiectele în implementare.  

Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, spune doamnei director economic, că se va 

pregăti dumnealui și îi va da răspuns domnului Grigoriu, dar nu știe dacă va pricepe parcursul 

unui proiect european.  

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, spune domnului Pantazi ca dumnealui 

să încerce și rămâne ca dumnealui să stabilească ce va pricepe și ce nu.  

Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că domnul Grigoriu a făcut 

referire la un prejudiciu pe fondul de mediu și îl întreabă dacă știe dumnealui ceva despre 

aceasta. 

Domnul Grigoriu Mihai Gabriel, consilier local, precizează că domnul Olariu a înțeles 

greșit pentru că nu a spus de un prejudiciu. Precizează că din punctul dumnealui de vedere, 

faptul că între 2012 și 2020 nu s-au atras fonduri de la Agenția Națională de Mediu la bugetul 

local este un prejudiciu adus acestuia. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că va supune 

proiectul la vot. Întreabă cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

 Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 (1 vot împotrivă, 7 voturi abținere)     

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN  X  

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

4. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobare îndreptării erorii materiale din 

Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 87 din data de 22.05.2023 privind 
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actualizarea cuantumului chiriilor cu rata inflației pentru anul 2023 comunicată de 

Institutul Național de Statistică ale locuințelor construite de Agenția Națională pentru 

Locuințe în municipiul Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism – aviz favorabil 

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul nu a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

 

 

  5. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind trecerea din proprietatea publică a 

Municipiului  Pașcani în proprietatea  privată a Municipiului Pașcani a imobilui teren  în  

suprafață 578 mp, situat în str. Gâștești, nr. 63A, T2, P99/2, număr cadastral 69348, 
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 
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municipiul Pascani, judetul Iasi, în vederea transmiterii fără plată în proprietatea Parohiei 

„Adormirea Maicii Domnului” Gâștești   

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

 Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

   

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere)   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul numărul 6 de pe ordinea de zi: 

 

6. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea şi completarea Anexei la 

Hotărârea  Consiliului Local al Municipiului Paşcani  nr. 53/1999 privind aprobarea 

domeniului public al Municipiului Paşcani, jud. Iaşi, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, 

cu modificările şi completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numerele 

de inventar 785,786, 787, 788, 789, 790 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 
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 Comisia urbanism - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi : 

 

7. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Actului Aditional pentru 

modificarea, completarea si actualizarea Statutului Asociaţiei Regionale a Serviciilor de 

Apă Canal Iaşi– ARSACIS 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi : 

 

8. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea şi completarea Anexei la 

Hotărârea  Consiliului Local al Municipiului Paşcani  nr. 53/1999 privind aprobarea 

domeniului public al Municipiului Paşcani, jud. Iaşi, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, 

cu modificările şi completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numărul 

de inventar 116, str. Preda Buzescu, număr cadastral 66255 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani, în calitate de 

consilier local 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   
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7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi: 

 

9. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea accesului sportivilor legitimați în 

cadrul Centrului Național Olimpic pentru Pregătirea Juniorilor (secția rugby junioare), la 

baza sportivă, la spațiile de cazare și cantină, aflate în administrarea Colegiului Tehnic 

de C.F. ”Unirea” Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani, în calitate de 

consilier local 

 

Avizele comisiilor: 

Comisia economică - aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă nu mai 

sunt alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

  

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   
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16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi : 

 

12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 41 din 28.02.2023 privind aprobarea  Programului de activități 

culturale şi educative organizate la nivelul Municipiului Paşcani, în perioada aprilie – 

decembrie 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani, în calitate de 

consilier local 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Precizează că la acest punct de pe ordinea de zi s-a înscris și domnul Avrămiuc Vasile, 

cetățean al Municipiului Pașcani, fost consilier local. 

 Domnul Conache Eduard Cătălin, consilier local, precizează că este necesar un 

amendament, din eroare titlul hotărârii fiind greșind, acesta urmând să fie următorul: Proiect de 

hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local nr. 18 din 31 ianuarie 

2023 privind aprobarea Programului principalelor manifestări cultural - artistice pentru anul 2023 

al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” Pașcani.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că supune la 

vot amendamentul domnului Conache Eduard Cătălin. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri?  

Pentru: 18 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0   

 

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  X   

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   
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17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, acordă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că s-a uitat pe acest program și 

înțelege că se suplimentează suma alocată programului de activități culturale și educative 

organizate de Casa Municipală de Cultură „Mihail Sadoveanu” Pașcani dar, de fapt, se crește 

bugetul pe unele categorii de activități, se elimină din program alte categorii și se diminuează 

bugetul la diverse activități culturale organizate de Casa de Cultură. Prezintă apoi activitățile 

care au fost scoase din program și precizează că pentru organizarea Zilelor Municipiului 

Pașcani sunt plus 33.850 de lei față de bugetul alocat acestei manifestări. Precizează că 

întotdeauna a susținut faptul că trebuie să organizeze Zilele Municipiului Pașcani, dar în ultima 

perioadă, pentru că a constatat și anul trecut și anul acesta că sumele alocate acestei activități 

sunt mult prea mari raportate la contextul economic, raportate la nevoia de investiții în Pașcani, 

raportat la alte nevoi ale municipalității. Precizează că acum se vine și se adaugă încă 33.850 

de lei, dar au un buget aprobat în bugeul mare și pe lângă acel buget mai sunt și multe alte 

cheltuieli conexe care nu sunt vizualizate clar, strict necesare și vor fi cheltuite pentru Zilele 

Municipiului Pașcani. Referitor la Târgul Meșterilor Populari precizează că se diminuează 

bugetul cu 2500 de lei; referitor la Atelierele Recreative pentru Copii - desen, dans, muzică, 

teatru - care trebuiau să se desfășoare pe perioada vacanței de vară, precizează că este o 

activitatea scoasă din program, la fel și cu activitatea Concert Fanfară care trebuia să fie 

organizată în luna august, este scoasă din program. Referitor la activitatea Domnilor Profesori 

cu Dragoste, precizează că s-au scăzut din buget 5000 de lei. Prezintă activitățile din anexă 

cărora le-au fost diminuate bugetele și pe cele cărora cărora li s-au adăugat sume în buget și 

precizează că dorește să întrebe dacă acestor activități le sunt alocați suficienți bani. Precizează 

că au fost luați bani de la alte activități pentru a se aloca în plus pentru Zilele Orașului și pentru 

Concertul de Colinde. Precizează că dumneaei consideră că nu se acordă suficientă atenție 

desfășurării activităților educative și culturale în municipiu și per ansamblu, activitățile 

educative, sportive și culturale la nivelul Municipiului Pașcani, ca și bugetare, anul acesta sunt 

foarte reduse. Precizează că s-a spus că se vor da bani mai mulți instituțiilor din subordinea 

Consiliului Local pentru a le organiza, dar se pare că se focalizează doar pe niște concerte și 

în rest, tot ceea ce înseamnă activități cultural - educative, mai puțin. Precizează că dumneaei 

nu va vota aces proiect de hotărâre. 

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că a ascultat 

pledoaria doamnei consilier și dorește să îi reamintească faptul că în urma Ordonanței nr. 

34/2023 bugetul trebuia redus cu 10% și dacă își amintește doamna consilier, la început, când 

au supus acest program al Casei de Cultură spre aprobare, nu aveau bugetate ultimele activități 

și, urmare a acestei Ordonanțe, au refăcut bugetul Casei de Cultură, au luat în calcul ceea ce 

s-a făcut economie până la momentul când a fost dată această ordonanță și tot ceea ce s-a pus 

pe hârtie și se solicită aprobare în consiliul local este urmare a unei discuții avute împreună cu 

doamna director de la Casa de Cultură care a spus sumele în care s-ar încadra. Precizează că 

dumnealui niciodată nu a spus că sunt mai importante Zilele Orașului decât Domnilor Profesori 

cu Drag sau decât Ziua Eroilor. Precizează că acestea sunt sumele pe care, din păcate le au la 

dispoziție. Precizează că este de acord că sunt anumite activități care ar trebui să aibă buget 

mai mare, dar când au banii pe care îi au, se întind cât le este plapuma. 
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 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că ține să îl contrazică pe 

domnul Viceprimar, că a început cu acea ordonanță privind reducerea cheltuielilor bugetare, 

dar acest proiect face referire la suplimentarea cu suma de 57.000 de lei a bugetului, nicidecum 

cu diminuarea. Precizează că dumnealui s-a jucat în buget, între linii și tipuri de activități, a 

suplimentat într-o parte și a scăzut de la Domnilor Profesori cu Dragoste. Precizează că trebuia 

să lase măcar bugetul inițial, nu trebuia luat de la niște activități. Precizează că, per total, s-a 

suplimentat cu 57.000 de lei, nu a redus cu nimic, ci a redus doar la niște activități și a 

suplimentat doar la Zilele Municipiului Pașcani.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

precizează că întradevăr, a venit această Ordonanță 34/2023 conform căreia trebuia să 

diminueze cu 10% de la bunuri și servicii. Precizează că „bunuri și servicii” însemnau 690.000, 

deci 69.000 ar fi trebuit să dea înapoi și, împreună cu Serviciul Contabilitate au încercat din 

acest articol să dea jos acei 69.000 de lei, dar nu au reușit pentru că le mai trebuia o diferență 

de 33.075 de lei de la activitățile culturale, pentru că și ele se încadrează la același capitol 

bugetar. Precizează că în momentul în care dumnealor aveau pe ultimul trimestru activități 

bugetate cu zero, să mai taie încă 33.000 de lei, pentru că din primul semestru nu aveau cum 

să taie pentru că erau activități care deja au avut loc, ar fi însemnat că rămâneau fără activități 

cultural artistice la Pașcani. Precizează că prin proiectul inițial al Casei de Cultură, dumnealor 

au venit pentru activități cu o sumă de 330.750 de lei, dar necesarul era de 450.000 de lei, 

urmând ca acea diferență de 119.000 de lei să fie prin rectificare bugetară pe parcursul anului, 

dar între timp a venit această ordonanță și dumnealor rămâneau pe mai multe luni de zile fără 

activități și atunci, împreună cu Serviciul Contabilitate și folosindu-se de articolul 2 alin. (2) din 

Ordonanța nr. 34/2023, au stabilit ca ordonatorul principal de credite le poate lua din datoriile 

pe care ar trebui să le dea dumnealor și atunci, de comun acord cu Serviciul Contabilitate și cu 

dumnealor, au încercat acest program de activități să îl refacă, să aibă buget și pe ultimul 

trimestru al anului, să aibă și banii care au fost votați prin Comisia de Organizare a Zilelor 

Municipiului Pașcani pentru spectacolul de talente locale, fiind vorba de 35.000 de lei și au 

încercat să cosmetizeze acest program de activități. Precizează că au eliminat o parte din 

activități, au ținut cont de acele sume care au fost economisite din activitățile care au avut loc 

în primul semestru și au diminuat și din alte activități din bugete. Precizează că a tăiat de la 

activitatea Domnilor Profesori cu Dragoste pentru că, începând de anul acesta, vor să omagieze 

profesorii care au ieșit la pensie în anul școlar precedent și, automat, ei nu mai sunt atât de 

mulți pe anumite discipline. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că doamna director știe foarte 

bine discuția și că greșeala a fost din start, când s-a votat bugetul, pentru că nu au bugetat la 

timp activitățile din ultimul trimestru și le-au spus să voteze activități cu zero alocație bugetară. 

Precizează că a atras atenția că este ilogic și nefiresc să aibă o activitate și să pună un buget 

zero.   

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă pe doamna director Calistru 

Daniela, cât a fost inițial prins în buget pentru activitatea Zilelor Municipiului Pașcani.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

precizează că inițial au fost prinși în buget 12.000 de lei și acum sunt 10.850 de lei. Precizează 

că acesta este bugetul Casei de Cultură. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă de unde este bugetarea de 

33.850 de lei, de unde au luat-o. Întreabă pe doamna director cât au acum alocați pentru Zilele 

Municipiului Pașcani.  
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 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

precizează că este un total de 45.850 de lei.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că dumnealor știu că în cadrul 

Primăriei au organizate Zilele Municipiului Pașcani, unde au alocați aproape 500.000 de lei. 

Întreabă dacă nu se putea face plata către artiștii locali tot din acel buget. Precizează că s-au 

diminuat cu foarte mulți bani sumele pe celelalte activități. Precizează că, dacă până în data de 

12 mai sau 25 mai a înțeles că s-a făcut economie și au diminuat activitățile propuse pentru că 

au făcut economie, întreabă pe doamna director cum justifică mai departe diminuarea de după 

25 mai, până în decembrie, când nu știe ce va desfășura acolo. Precizează că sunt sume foarte 

mari diminuate. Precizează că dacă ar face un calcul cu tot ce s-a diminuat de la celelalte 

activități sunt mai puțini bani decât cei 33.000 de lei cât au alocat către Zilele Municipiului 

Pașcani. Precizează că părerea dumnealui este că s-au alocat foarte mulți bani pentru Zilele 

Municipiului Pașcani, în condițiile în care această activitate este bugetată și organizată și de 

către Primăria Pașcani. Precizează că ține să atragă atenția că în administrația trecută, în 

mandatul 2016 - 2020, s-au făcut aceste Zile ale Municipiului cu suma de aproape 200.000 de 

lei, deci cu mai puțin de jumătate și acum dumnealor au alocați 500.000 de lei de la Primărie și 

încă 50.000 de lei de la Casa de Cultură.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

precizează că această sumă este suma votată de către Comisia pentru Organizarea Zilelor 

Municipiului.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că dumnealui dorește să știe 

cine a stabilit sumele de acolo, cine a cerut suplimentarea.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu”, 

precizează că cei din comisie au stabilit.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că ar fi vrut ca inițiatorul 

proiectului să îi lămurească suplimentar și să vadă în acest proiect, în același tabel sumele care 

au fost anterior și sumele propuse acum, prin proiect, nu ambiguitatea de acum. Precizează că 

dumnealor nu vor putea vota această ambiguitate pentru că peste tot se văd foarte multe 

cheltuieli și că va da exemplu activitatea „Târgul Meșterilor Populari”, unde dumnealui știe că, 

în calitate de meșter popular, vine să își expună produsele pe care le realizează, își face 

reclamă, dar nu primește și masa, pentru că la aceast activitate apare ca și cheltuială masa 

participanților. Precizează că dumnealui ar fi vrut să vadă punctual care este suma care merge 

pe masa participanților, dacă dumnealor îi hrănesc pe meșteri pentru a veni să facă comerț la 

Pașcani sau dacă ei sunt foarte bucuroși că sunt primiți și găzduiți la Pașcani. Întreabă de ce 

nu s-a pus această masă pentru profesori pentru că era mai indicat ca la final de carieră să 

primească o masă la care să fie prezent Primarul și câțiva consilieri locali care să îi felicite 

pentru activitatea dumnealor, ori peste tot apare scena. Întreabă de ce nu se achiziționează o 

scenă, pentru că din punctul dumnealui de vedere sunt cheltuieli de peste 3 miliarde de lei deja, 

într-un singur an, numai pentru scenă. Propune să se termine odată cu aceste scene și să aibă 

o scenă de mărimea necesară și suficientă încât să poată găzdui toate aceste activități pe care 

dumnealor le propun la început de an, să le bugeteze corespunzător, nu să voteze acum, 

retroactiv, banii care s-au cheltuit. Precizează că de Ziua Drapelului, când a depus dumnealui 

jurământul, a înțeles că era o activitate bugetată cu zero și întreabă dacă este zero sau nu este 

zero, dacă a mai avut loca acea activitate.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, precizează că este și acum în cadrul Casei de Cultură această expoziție. 
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 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă dacă au și un impact, un 

feedback despre câți au vizitat această expoziție pentru a ști dacă anul viitor vor mai regăsi sau 

nu această activitate în proiectul de buget pe care vor trebui să îl voteze. Precizează că așa ar 

trebui verificat feedback-ul acestor proiecte.  

 Doamna Ancuța Mirela, funcționar public în cadrul Compartimentului Sport Cultură 

Culte, precizează că, Casa de Cultură se află în subordinea directă a Consiliului Local și pentru 

aceasta s-a aprobat un Consiliu Consultativ și un Consiliu de Administrație unde au 

reprezentanți, deci este o instituție de sine stătătoare, iar doamna director, când aprobă 

programul, are Consiliul Consultativ și Consiliul de Administrație. Precizează că documentația 

care apare acum pe masa consiliului local este în baza acelor decizii emise de Consiliul de 

Administrație și tinde să creadă că la baza acelui program, doamna Calistru are un desfășurător 

în care a explicat cu a ajuns la sumele respective, iar dacă Consiliul de Administrație a aprobat 

planul acela, crede că doamna Calistru are în spate toate documentele unde poate să 

demonstreze modul în care bugetat acea activitate. Precizează că nici domnul Primar și nici 

domnul Viceprimar nu au gândit bugetul acela, ci Consiliul de Administrație, împreună cu 

Consiliul Consultativ. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, spune doamnei Calistru că mai devreme 

a spus că această suplimentare a venit din partea Comisiei de Organizare a Zilelor Municipiului.  

 Doamna Calistru Daniela, director al Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” 

Pașcani, precizează că a specificat că doar cei 33.000 de lei pentru talentele locale, aceasta 

fiind o hotărâre a Comisiei de Organizare a Zilelor Municipiului. 

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că această sumă se 

transferă pentru că este o activitate culturală și plățile le poate face doar instituția cu activitate 

specifică, pentru că nu poate Primăria să plătească talentele locale pe state de plată. 

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că nu aceasta este problema, 

de cine plătește, ci de ce se suplimentează suma. Precizează că Casa de Cultură este instituție 

în subordinea Consiliului Local, Consiliul de Administrație și Consiliul Consultativ iau niște 

decizii pe care dumnealor le studiază, iar Viceprimarul, care coordonează activitatea Casei de 

Cultură are un rol decisiv pentru că dumnealui inițiază acest proiect, iar dumnealor îl votează. 

Precizează că dumnealor, ca și consilieri locali votează un proiect și și-l asumă, inclusiv 

alocările bugetare, deci nu dau vina pe director, pe consiliul de administrație.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă dacă se suplimentează sau 

se transferă. Precizează că dumnealui nu are nici o problemă cu doamna director, dar proiectele 

care ajung pe masa consiliului local trebuie să fie complete, iar dacă se aduc modificări, aceste 

modificări trebuie să se evidențieze în fiecare pagină. Precizează că dumnealui nu este lămurit 

și nu reușește să își facă o opinie pentru a putea vota corespunzător acest proiect. Întreabă 

dacă inițiatorul dorește să retragă proiectul și să vină cu el încă o dată, când vor avea 

posibilitatea să îl înțeleagă și să îl voteze corespunzător. Precizează că îi pare rău dacă s-a 

înțeles greșit.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că Ordonanța 34/2023 se 

referă înclusiv la activitățile care sunt prinse la acest capitol - bunuri și servicii și normal că s-

au făcut tot felul de calcule  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că întrebarea la care tot se 

ocolește răspunsul era, în condițiile când, s-au diminuat de la toate activitățile programate 
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pentru Casa de Cultură, absolut toate activitățile, unele au fost eliminate, unele diminuate 

raportat la bugetare, în condițiile când peste tot s-a tăit, la Zilele Municipiului s-au adăugat bani.  

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, spune domnului Pantazi să 

se uite cât a fost programat pentru Zilele Municipiului și îi va spune doamna Angela cât s-a tăiat. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, spune domnului Viceprimar că a anulat activități 

cum sunt cele cu profesorii și s-au suplimentat cele cu obiceiuri și datini.  

 Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că în referatul de aprobare scrie 

clar că se suplimentează bugetul cu suma de 57.000 de lei. 

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, oferă explicații în continuare despre 

cum s-a ajuns la aceste sume, precizând că s-au luat în calcul economiile și rezervele.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, spune doamnei director economic faptul că 

întrebarea dumnealui a fost destul de clară, de ce s-a diminuat de la toate activitățile și s-a 

suplimentat doar la Zilele Municipiului și precizează că nu așteaptă răspunsul de la doamna 

Lăbonțu, ci de la inițiator.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că, având în vedere că în sală 

este inițiatorul proiectului și că dumnealui este și președintele Comsiei de Organizare a Zilelor 

Municipiului Pașcani, dorește să li se spună care este, de fapt, bugetul real al acestei activități.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că bugetul este de 500.000 

de lei.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, precizează că a văzut că la Casa de 

Cultură s-au transferat 33.850 de lei și întreabă dacă s-au transferat din cei 450.000 de lei 

alocați în bugetul Primăriei pentru organizarea Zilelor Municipiului. Întreabă dacă bugetul alocat 

de la Primărie Municipiului Pașcani pentru organizarea Zilelor Municipiului Pașcani rămâne de 

450.000 de lei.  

 Se vorbește concomitent.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că s-a ajuns la această 

sumă din economii. 

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că nu pot vota sub presiune 

și cere ca acest proiect să se revizuiască și să se revină cu el și în momentul în care vor înțelege 

exact cum se cheltuie banul public, cu drag vor vota proiectul. Roagă ca, înainte de a se acorda 

cuvântul altcuiva, să se acorde cuvântul domnului Avrămiuc pentru că, cu siguranță are ceva 

de spus și poate îi luminează sau poate îi sensibilizează.  

 Domnul Avrămiuc Vasile, cetățean al Municipiului Pașcani și fost consilier local, 

precizează că a venit în fața Consiliului Local în calitate de președinte al Asociației de 

Pensionari „Făclia” și că a venit pentru că cei care se află în această asociație au realizat niște 

chestiuni deosebite pentru acest oraș și de aceea vine cu propuneri și cerințe pentru că în 

bugetul aprobat pentru activitățile culturale nu a fost aprobată și intervenția dumnealor pentru 

doar 3000 de lei, pentru finanțarea concursului de pescuit, o activitate specifică celor în vârstă 

și care este la a 14-a ediție, din care Primăria a finanțat doar o ediție sau două. Precizează că 

în fața Primăriei se regăsește o priveliște deosebită pe care oameni avizați la nivel național au 

apreciat-o și care este meritul Asociației „Făclia”. Precizează că, acum ceva ani în urmă, în 

cadrul consiliului local, a lansat ideea imnului orașului care este făcut de peste 10 ani, dar au 

fost voci care au contestat și au luat în derizoriu, dar acea lucrare este făcută de specialiști, de 

compozitori avizați și interpret este un pășcănean. Precizează că nu ar vrea ca această inițiativă 

să intre în groapă odată cu dumnealui și roagă să se încerce să fie adusă din nou în actualitate.  
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 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că, așa cum a spus la primul 

proiect de pe ordinea de zi, cel cu execuția bugetară, dovadă că se cheltuiesc banii într-un mod, 

pentru că nu au reușit să primească nici un răspuns concret vis a vis de cheltuirea acestor bani 

pentru aceste activități, că se cheltuie enorm de mulți bani pentru această activitate. 

Precizzează că, dacă cheltuielile cu funcționarea au crescut cu 65%, cheltuielile cu Zilele 

Municipiului Pașcani au depășit 100%, în condițiile când veneau la aprobarea bugetului și 

spuneau să reducă cheltuielile cu astfel de motive pentru a susține din punct de vedere social, 

pentru că Pașcaniul are în continuare cetățeni cu probleme sociale deosebite, propuneau să 

rupă de acolo 200.000 de lei sau 150.000 de lei pentru a da tichete valorice la cei care nu au 

posibilități de a asigura veniturile astfel încât să ducă o viață cât de cât decentă. Precizează că 

nu s-a găsit înțelegere atunci, dar se constată că se vine, nu cu banii care au fost bugetați, ci 

se încearcă să se suplimenteze aceste cheltuieli. Precziează că nu au primit răspuns nici anul 

trecut, nici acum, la întrebarea vis a vis de locația Zilelor Municipiului Pașcani și a spus că nu 

există hotărâre de consiliu local privind locația desfășurării Zilelor Municipiului Pașcani. 

Precizează că atunci a fost o discuție în contradictoriu, dar pe text de lege nu i s-a justificat prin 

ce, dacă prin dispoziție de primar, s-a dispus de patrimoniu. Precizează că dumnealui știe că 

de patrimoniu dispune Consiliul Local, la propunerea Primarului. Precizează că se risipesc banii 

bugetului local, nejustificat de mulți, pe anumite activități, în condițiile când nu s-a reabilitat un 

metru pătrat de trotuar sau un metru pătrat de asfalt în cei 3 ani de zile de când au preluat 

această administrație.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că dacă nu mai 

sunt alte discuții, va supune la vot proiectul de hotărâre astfel cum a fost amendat. Cine este 

pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 8 (6 voturi abțineri, 2 voturi împotrivă)   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI   X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI  X  

7. NEDELCU GABRIELA   X  

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

10. PANTAZI DUMITRU  X  

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI  X  

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi : 
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11. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului local 

de venituri si cheltuieli și Programului obiectivelor de investiții, finanțate din bugetul 

local și alte surse de finanțare, ale Municipiului Pașcani pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că la aproape toate capitolele 

bugetare se cresc fondurile cu salariile și întreabă dacă finanțarea nu a fost asigurată inițial.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că este vorba despre acea 

hotărâre aprobată de consiliul local de majoare a salariilor cu rata inflației. Precizează că 

această reducere cu 10% a cheltuielilor reprezentând bunuri și servicii, că sumele reduse au 

trebuit distribuite pe alte articole și capitole bugetare și pe alte titluri bugetare. Precizează că 

Ordonanța 34/2023 se aplică la toate instituțiile din subordine, fără învățământ. Precizează că 

reducerea totală la nivelul bugetului, după diminuarea cu 10%, este de aproximativ 2.900.000 

de lei. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că vede acolo o sumă destul de 

mare de minus 820.000 de lei, la capitolul 74, acolo fiind probabil salubritatea, deci inclusiv 

serviciile se diminuează.  

 Doamna Lăbonțu Angelica, director economic, precizează că da, tot ce înseamnă 

instituții publice.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealor se vor abține la 

acest proiect de hotărâre, motivat de faptul că, în continuare, banii se duc pe alte cheltuieli și 

mai puțin pe investiții.  

 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, precizează că, pentru că s-a luat în 

discuție salubrizarea, crede că între 21 -26 iunie trebuia să se desfășoare activitatea de 

dezinsecție, lucru care nu s-a desfășurat și acolo e o cheltuială de cel puțin  120.000 de lei și 

acea cheltuială putea fi diminuată, societatea putând să facă față și trebuia să desfășoare 

aceste proceduri conform contractului de delegare fără a avea nevoie de „yelow plane”, avionul 

galben care s-a defectat și cumva directorul îi minte spunând că se va relua această activitate. 

Precizează că ține să informeze că cel puțin 4 săptămâni de acum înainte, viteza vântului este 

mai mare de 5 kilometri/oră și nu va putea face activitatea, decât dacă au o înțelegere cu 

comuna din vecinătate și se dorește să se omoare țânțarii din acea comună.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că dorește 

să facă o observație care este valabilă și pentru acest proiect și pentru celelalte proiecte care 

vizează rectificările de buget, că sunt obligați datorită unei Ordonanțe de Guvern să încerce să 

reducă cu 10% cheltuielile pe tot uat-ul, aceasta însemnând că și Casa de Cultură și celelalte 

entități care țin de Consiliul Local, pe ansamblu, trebuie să reducă în tot coșul. Precizează că 

explicația dumnealui vine și pentru proiectul de mai devreme, pentru că și la Casa de Cultură, 

dat fiind că trebuiau să suplimenteze pentru a duce aceste activități pentru a le face și-a asumat 
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faptul că vor reduce cu 10% din activitățile de la Primărie, doar pentru a duce activitățile de la 

Casa de Cultură la bun sfârșit. Precizează că nu le convine, că nu știe cum se vor descurca pe 

la sfârșitul anului cu cheltuielile pe bunuri și servicii. Precizează că speră ca Guvernul să 

schimbe această optică și, bineînțeles că, dacă se iau din buget banii de la bunuri și servicii, 

trebuie duși în altceva și vor fi duși în special, datorită hotărârii consiliului local, pe salarii și dacă 

vor fi folosiți la salarii, bine, daca nu, ei vor fi merge în anii următori pe excedent sau, la sfârșitul 

anului vor putea să facă rectificări acolo unde trebuie bani pe investiții. Precziează că nu îi 

convine situația de fapt, dar trebuie să asigure funcționalitatea în același timp cu obligația legală 

de a respecta ordonanța de urgență.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că primarul este responsabil și 

trebuie să vorbească cu cei de la Guvern pentru a rezolva problema. Spune domnului Primar 

să se adreseze în scris Guvernului și conducerii partidului din care face parte, la nivel central.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 11 

 Împotrivă: 7 (1 vot împotrivă, 6 voturi abțineri)     

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA    X 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU   X 

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI   X 

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 

 

12. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

venituri și cheltuieli al Serviciului Administrația Piețelor pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 
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 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere)    

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

13. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii 

(sursa E) pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

 Împotrivă: 2 (2 voturi abținere)    

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   
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Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 

 

14. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

Venituri și Cheltuieli al Spitalului Municipal  de Urgență Pașcani, pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0  

 Abțineri: 0     

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   
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7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 

 

15. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

Integral Venituri Proprii (sursa F) al instituțiilor,  pe anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0  

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   



26 
*Sedința ordinară din 28 iunie 2023 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 

 

16. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

Venituri  și Cheltuieli al Bibliotecii Municipale “Leonard Gavriliu” Pașcani, pentru anul 

2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

  Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi: 

 

17. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

venituri și cheltuieli al Casei de Cultură “Mihail Sadoveanu”  Pașcani,  pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 
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Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 10 

 Împotrivă: 7 (5 voturi împotrivă, 2 voturi abținere)  

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI   X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI  X  

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN   X 

10. PANTAZI DUMITRU  X  

11. PINTILIE CIPRIAN   X 

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI  X  

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD  X  

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

 

18. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului de 

venituri si cheltuieli al Clubului Sportiv Municipal  Pașcani, pentru anul 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 
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 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 14 

 Împotrivă: 3 (3 voturi abținere) 

   

 Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI    X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD   X 

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi: 

 

19. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Bugetului 

centralizat al instituțiilor și activităților finanțate din venituri proprii și subvenții pentru 

anul 2023 (Sursa G) 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil  

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

  Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 
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1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi: 

 

20. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal pentru 

“Construcție hală pe structură metalică, anexe, împrejmuire, branșamente și racorduri”, 

pe teren în suprafață de 1951 mp, identificat cu nr. Cadastral 69201, situat pe str. 1 Mai, 

nr. 64, Municipiul Pașcani, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 17 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

  Doamna Nedelcu Gabriela nu se afla în sală la momentul votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   
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10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi: 

 

21. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea subvenționării sterilizării, 

microcipării și înregistrării în RECS a câinilor cu stăpân ce aparțin rasei comune sau a 

metișilor acestora aflați pe raza Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

  

 Doamna Constantiescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă de ce trebuie să se asigure acest serviciu 

gratuit, pentru că fiecare este responsabil și plătește pentru bunurile sale. 

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că 

dumnealui consideră că ar trebui să facă și această activitate pentru a încerca să stăpânească 

acest fenoment, pentru că tot apar câini noi. Precizează că doresc să vadă ce efect are această 

campanie de sterilizare și înrolare, fiind o propunere pentru a îmbunătăți această situație cu 

câinii fără stăpân din municipiul dumnealor. Precizează că se tot prind câini, dar se tot prind și 

tot apar și crede că ar trebui să schimbe ceva din metoda aceasta și să încerce și să 

subvenționeze de la bugetul local cu o sumă de 119.000 de lei această campanie, după care 

vor trage concluziile împreună.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă care va fi procedura în care se va 

desfășura această campanie. 

 Domnul Popa Ștefan, șef serviciu Gospodărie Comunală, explică faptul că, după ce se 

va aproba suma, se va face campanie de informare, vor scoate la licitație serviciile de sterilizare 

și microcipare. Precizează că la această dată, din 266 de câini prinși, 122 de câini sunt pui între 

3-5 luni. Precizează că vor fi sterilizați prin această campanie câinii cu proprietari și că vor 

steriliza doar femelele pentru a nu mai apărea pui pe stradă.  

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, întreabă ce se va întâmpla dacă 

proprietarul nu va fi de acord.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

această situație proprietarul va fi somat și va primi amendă, pentru că el oricum ar trebui să 

facă din banii lui acestă sterilizare. Precizează că legea obligă la sterilizare.  

 Se discută concomitent.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că pentru această campanie 

ar trebui să aibă un regulament pentru că vorbesc despre subvenționare.  
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 Domnul Ursu Dumitru Leonard, consilier local, întreabă dacă cineva a calculat și dacă 

banii sunt suficienți. 

 Domnul Popa Ștefan, șef serviciu Gospodărie Comunală, precizează că au luat în 

calcul 1600 de microcipări și 400 de sterilizări.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

  Doamna Nedelcu Gabriela și domnul Dediu Mihai nu se aflau în sală la momentul 

votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  - - - 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

 

 

22. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Local nr. 41 din 28.02.2023 privind aprobarea Programului de activități 

culturale și educative organizate la nivelul Municipiului Pașcani, în perioada aprilie-

decembrie 2023 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia învățământ - aviz favorabil 
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 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. 

 Domnul Prodan Ionuț Mihai, consilier local, roagă ca inițiatorul să prezinte despre ce 

este vorba în acest proiect de hotărâre. 

 Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, explică despre ce este 

proiectul de hotărâre, specificând că este vorba despre includerea topoganelor gondlabile, 

pentru că la un moment dat erau interzise, iar acum nu mai sunt și sunt solicitări de închiriere 

de teren pentru Zilele Municipiului Pașcani în acest sens. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

 Împotrivă: 0 

 Abțineri: 0 

  Doamna Nedelcu Gabriela și domnul Dediu Mihai nu se aflau în sală la momentul 

votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  - - - 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI X   

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

 

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi, care a fost propus a se 

discuta ultimul pe ordinea de zi: 

 

03. PROIECT DE HOTĂRÂRE privind aprobarea Strategiei de Dezvoltare a 

serviciilor publice de alimentare cu apă și de canalizare la nivelul ariei delegării, pentru 

perioada 2023-2028 

Inițiatorul proiectului de hotărâre – Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 
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 Comisia juridică – aviz favorabil 

 Comisia urbanism - aviz favorabil 

    

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt 

discuții. Precizează că la ședință participanți din partea SC Apavital SA Iași - domnul Vlasie 

Gheorghe, domnul Savastru Ciprian și reprezentatul ARSACIS - domnul Jelea Iulian, președinte 

executiv. 

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, întreabă dacă această strategie se referă 

strict la POIM sau sunt avute în vedere și alte investiții din fonduri proprii. 

 Domnul Jelea Iulian, președinte executiv ARSACIS, precizează că această strategie 

este un document programatic, fiind pur și simplu teoretic și nu prevede o strategie aparte. 

Precizează că din condițiile impuse în această strategie, din ceea ce trebuie să se respecte în 

continuare, ea nu prevede un proiect anume, aparte, doar că sunt prevăzute ca anexe la 

această strategie proiecte din POIM pentru fiecare UAT care face parte din POIM. Precizează 

că punctual, următoarele proiecte vor decurge din respectarea acestor norme și indicatori 

provăzuți în această strategie. Precizează că nu are punctual investiții pentru un UAT sau pentru 

celălalt.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că prin implementarea proiectului 

POIM la Pașcani se vor realiza 32 de km de alimentare cu apă și 40 de km de canal. Precizează 

că problema care se pune este că, pe lângă cei 40 de km de canal, mai au încă aproximativ 50 

de km pe care îi mai au de făcut pe extindere de rețele. Precizează că de 3 ani de zile la Blăgești 

au fost prevăzute investiții de la Apavital, din profitul Apavital, dar de 3 ani de zile nu s-a mai 

făcut nici un metru de conductă. Precizează că este o codiță acolo, la Blăgești nerezolvată, cu 

apa. Precizează că ceea ce s-a făcut s-a făcut în regie proprie și nu s-a mai intervenit cu nimic. 

Spune domnului Primar că este membru în Adunarea Generală și în Consiliul de Administrație 

și îl întreabă dacă a ridicat vreodată această problemă.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că s-a 

discutat această problemă de nenumărate ori.  

 Domnul Savastru Ciprian, reprezentant SC Apavital SA Iași, precizează că anul acesta 

urmează să continue, fiind o lucrare din resurse proprii.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că dumnealui are o situație a 

tuturor străzilor din Municipiul Pașcani și are străzile care nu sunt prinse nici pe programul POIM 

și nici pe alte programe pentru canalizare. Precizează că a însumat străzile și ar fi aproximativ 

încă 50 de km de rețea de canalizare în Municipiul Pașcani. Precizează că ridică această 

problemă pentru că din analiza pe care au făcut-o dumnealor în 2012, atunci nu existau cărți 

funciare decât pentru proiectul POIM, în rest nu exista nici o carte funciară pe domeniul public 

și privat al Municipiului Pașcani. Precizează că mai sunt o serie de străzi care nu au cărți 

funciare și are rugămintea să fie pregătite aceste cărți funciare pentru că vor fi proiecte, 

programe și va trebui să se facă rețea de canalizare și pentru restul cetățenilor, în următorii ani. 

Precizează că are rugămintea să fie analizate toate străzile care nu au cărți funciare, iar care 

au, să le actualizeze, pentru pregătirea de proiecte în viitor, pe alte surse de finanțare, dacă din 

bugetul local nu vor fi bani suficienți pentru canalizare. Precizează că a înțeles că operatorul, la 

momentul prezent, având acest mare proiect în implementare, nu s-a mai angajat în viitor, doar 

din indicatorii macro pe care îi au, dacă va rezulta dezovltare în continuare.  

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că se va referi la titlul 

proiectului în care se vorbește despre strategia de dezvoltare a serviciilor publice de alimentare 
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cu apă și canal, dar domnul de la ARSACIS le spune că, de fapt, acest proiect sau acea 

strategie nu prevede o strategie. Precizează că este un proiect pentru viitor și ar fi trebuit să 

aibă în componență și completările vis a vis de străzile care au rămas fără apă și fără canalizare. 

Aduce în discuție strada 24 Ianuarie care a fost asfaltată și acum când se vine cu apa și 

canalizarea, vor trebui să vină cu bani din bugetul local pentru a repara strada respectivă. 

Întreabă dacă astăzi este o soluție pentru strada 24 Ianuarie. Recomandă atenție în ceea ce 

privește cărțile funciare, dând exemplul străzii Amurgului, unde dumnealui a pățit ca o carte 

funciară a Primăriei să se suprapună peste cartea funciară a dumnealui.  

 Domnul Jelea Iulian, președinte executiv ARSACIS, precizează că, în conformitate cu 

Legea nr. 241/2006 a serviciului de alimentare cu apă și canalizare, este definit acest termen și 

se spune foarte clar că strategia este un document de politici publice, deci nu indică sub nici un 

fel concretizarea într-un fel sau altul a unui proiect, vis a vis de un uat sau altul sau o investiție 

aparte. Precizează că sunt niște investiții publice, niște linii directoare pe care trebuie să le 

urmeze, niște indicatori de performanță, corelarea cu legislația europeană din domeniul apei 

care a fost modificată de curând și care va intra în vigoare și în România. Precizează că 

strategia nu se referă punctual la o investiție sau alta. Precizează că din respectarea acestor 

politici publice rezultă proiect ulterioare care vor fi dezvoltate.  

 Au fost purtate discuții privitoare la modalitățile în care ar putea fi acoperite zonele 

străzilor din Municipiul Pașcani care nu sunt prinse în POIM și care nu au apă și canalizare în 

acest moment.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că acolo 

unde mai sunt capete de străzi unde nu ajunge proiectul POIM, le are preluate de la cetățeni, 

are adresă oficială către cei de la Apavital, a discutat cu cei de la Apavital despre soluții la 

aceste diferite tipuri de probleme și a primit asigurări de la Apavital că vor încerca să găsească 

soluții, în limita posibilităților, pe acest proiect, dacă se poate, iar dacă nu se poate, vor trebui 

să găsească soluții făcând noi proiecte în Consiliul Local. Precizează că au 50.000 de lei pentru 

studii de fezabilitate pe apă și canal, au un salariat nou la compartiment care în perioada 

următoare va dace achizițiile pe aceste studii, în așa fel încât să acopere aceste nevoi de apă 

și canal, nu doar completare la POIM, ci completare la toată rețeaua de străzi din municipiu. 

Precizează că se fac și acum cărți funciare la străzi și vor continua să facă astfel de cărți 

funciare, pentru că nu se fac proiecte numai pe apă și canalizare, ci vor face și pe transport și 

pe alte domenii. Referitor la investițiile pe care Apavital astăzi le desfășoară în orașul Pașcani, 

pe lângă POIM au în execuție Blăgeștiul și strada Abatorului și au în curs de proiectare rețele 

de distribuție apă pe strada Ștefan cel Mare - Vatră, zona 2, Casa de Apă, Traian Vuia din 

municipiul dumnealor. Precizează că cei de la Apavital continuă să facă investiții și se bucură 

că le fac. Precizează că va concluziona spunând că, chiar dacă din istorie rezultă că au fost 

cumva divergenți, personal, dumnealui cu cei de la Apavital, recunoaște că are o colaborare 

bună și nu se referă doar la investiții, ci și la celelalte colaborări pe care le au. Ține să le 

mulțumească public pentru că atunci când au apelat la dumnealor pentru avize, au fost prompți.  

 Se vorbește concomitent. 

 Domnul Olariu Costel Sorin, consilier local, precizează că din ceea ce a spus domnul 

Primar, rezultă că ar trebui să aibă un centralizator, o listă cu acele străzi pentru că domnia sa 

a spus că a stat de vorbă cu cei de la Apavital și au discutat pentru a găsi soluții. Precizează că 

ar dori și dumnealui o copie după acea listă pentru a vedea dacă s-au prins toate străzile.  
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 Domnul Pintilie Marius Nicolae, consilier local, precizează că nu a centralizat 

solicitările, dar a trimis de fiecare dată către Apavital solicitările, împreună cu hârtii de la 

Primărie. 

 Domnul Vlasie Gheorghe, reprezentant Apavital, confirmă cele spuse de domnul 

Primar. 

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, precizează că Strategia are o anexă și întreabă 

dacă ceea ce nu este trecut în acea anexă, nu poate fi luat în calcul până în anul 2028.  

 Domnul Jelea Iulian, președinte executiv ARSACIS, precizează că nu există așa ceva 

și că ceea ce este în anexă este doar cu titlu informativ, reprezentând lucrările care vor fi 

realizate prin POIM și nu este exclusă nici o altă lucrare.  

 Domnul Pintilie Ciprian, consilier local, întreabă cine răspunde de aducerea străzii la 

starea inițială după ce se efectuează lucrările de către operator și unde pot face o sesizare 

pentru locurile unde drumul rămâne de parcă este arătură. 

 Domnul Jelea Iulian, președinte executiv ARSACIS, precizează că se poate face 

sesizare la cei de la Apavital.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, acordă cuvântul domnului 

Cojocaru Cătălin, jurnalist BitTv. 

 Domnul Cojocaru Cătălin, jurnalist BitTv, întreabă care sunt politicile publice pe care 

ARSACIS le au pentru perioada 2023 - 2028 cu privire la asigurarea resurselor de apă la 

Pașcani pentru a nu mai fi oprită apa pe caniculă așa cum s-a întâmplat până acum.  

 Domnul Jelea Iulian, președinte executiv ARSACIS, precizează că sunt prevăzute 

soluții punctuale pentru fiecare zonă, prin execuția de rezervoare, prin redimensionare. 

Precizează că se lucrează intens la acest aspect pentru că este o problemă foarte mare, mai 

ales în perioada foarte caldă.  

 Domnul Cojocaru Cătălin, jurnalist BitTv, întreabă care sunt policile publice în perioada 

2023-2027 cu privire la asigurarea serviciilor de apă și canalizare pe străzile care nu sunt 

incluse în POIM.  

 Domnul Savastru Ciprian, reprezentant SC Apavital SA Iași, precizează că au și o 

componentă de actualizare și în urma actualizărilor va reieși un necesar de investiții. Precizează 

că actualizările se fac pentru următoarea perioadă.  

 Domnul Vlasie Gheorghe, reprezentant al SC Apavital SA Iași, precizează că sunt 

trecute în Strategie.  

 Se vorbește concomitent.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că pot 

apărea și alte surse de finanțare și nu știu ce apare peste 2 ani de zile.  

 Domnul Pantazi Dumitru, consilier local, precizează că pe PNRR este inclusiv 

canalizarea prevăzută și infrastructura.  

 Domnul Pintilie Marius Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că era 

prevăzută pe AFM, nu pe PNRR. Precizează că acum au 12 PNRR-uri și întreabă cu cine să 

mai lucreze. Precizează că vor încerca să dea drumul la studiile de fezabilitate cu banii pe care 

îi au și după aceea se vor duce după surse de finanțare. Precizează că oportunități sunt tot 

timpul, dar că vor face cărți funciare pentru că nu se poate mișca nimic dacă nu au cărți funciare.  

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt alte 

discuții legate de proiect. Nefiind alte discuții se trece la procesul de vot. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 
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 Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 

 Doamna Nedelcu Gabriela și domnul Dediu Mihai nu se aflau în sală la momentul 

votului.   

Nr. 
Crt. 

Nume si prenume Vot 
Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI  - - - 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. MACOVEI VLAD-ANDREI   X 

7. NEDELCU GABRIELA  - - - 

8. NEMȚANU ALEXANDRU X   

9. OLARIU COSTEL-SORIN X   

10. PANTAZI DUMITRU X   

11. PINTILIE CIPRIAN X   

12. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

13. PRODAN IONUȚ-MIHAI X   

14. RĂȚOI CRISTIAN X   

15. SPIRIDON MIHAELA-IULIA - online X   

16. STAMATIN COSTEL X   

17. URSU DUMITRU - LEONARD X   

18. VÎRLAN MIHAI X   

Proiectul a fost aprobat. Se trece la punctul diverse: 

 Au adresat interpelări consilierii locali: Olariu Costel Sorin, Pintilie Ciprian și Pleșcan 

Monica - Vasilica și domnul Avrămiuc Vasile - cetățean al Municipiului Pașcani. 

 Problemele ridicate de către consilierii locali au fost discutate cu domnul Primar și cu 

domnul Viceprimar. 

 Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, mulțumește tuturor pentru 

participare și declară închise lucrările ședinței. 

Ședința se încheie la 12:27. 

           PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
        Consilier local  
  Constantinescu Petronica                                                 Irina Jitaru 


